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Mārtiņš – Labdien, sakiet lūdzu kapēc vē

Labdien, sakiet lūdzu kapēc vēljoprojām nav atvērts hokeja ledus laikums pie Saulkratu
vidusskolas, kapēc apkārt esošās pašvaldībās ( Ādažos, Carnikavā, Mandegās) slidošanas
laukumi jau ir atvērti sākot no piektdienas (06.01.2017), bet Saulkrastos nav iespējams
uzsaldēt ledu. Ja Jums nepieciešama līdzalība lūdzu ievietojat info sociālajos tīklos pats
labprāt piedalītos ( kā to darīja Ādažos, viņiem ir slidotava sporta laukuma apmērā),
nesaprotu kāda jēga no hokeja laikuma, kurš aprīkots ar bortiem, ja visas brīvdienas tas ir
nesaprotamu iemeslu dēļ slēgts???


